

If you take taxi from airport, please show this to the taxi driver

① 请送我到海淀区永定路的“长峰假日酒店”

参考路线：北京机场-----北四环-----阜石路----永定路

Please send me to Chang-Feng Holiday Inn at Yong Ding Lu Street.

If you take taxi from airport, please show this to the taxi driver

② 请送我到玉泉路（19 号乙）高能物理研究所的专家招待所

参考路线：北京机场-----北四环-----阜石路----玉泉路

Please send me to the IHEP Guest House at YU Quan Lu Street.

If you take taxi from airport, please show this to the taxi driver

③请送我到石景山路的北京万达铂尔曼大饭店

参考路线：北京机场-----北四环-----莲石路----鲁谷路

Please send me to the Pullman Beijing West Wanda at Shijingshan Road.

If you take airport shuttle bus, please show this to the airport staff or any one near by you.

④ 请告诉我， 在哪里乘民航班车去“公主坟”

Please send me where the airport shuttle bus to Gong Zhu Fen is.

When you arrive at Gong Zhu Fen, you can take taxi to your destination. You can show the following words to taxi driver.

1) 请带我去永定路的“长峰假日酒店”

Please take me to holiday inn at Yong Ding Lu Street.

2) 请带我去玉泉路口北走 300 米的高能物理研究所 专家招待所

Please take me to the Guest house of IHEP

2) 请带我去石景山万达广场的北京万达铂尔曼大饭店

Please take me to the Pullman Beijing West Wanda

司机先生，我需要发票，请您给我打印机开发票，谢谢！

Dear Driver: I need the receipt, Please print it to me,thank you!